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Zápis 

z 8.  zasedání Zastupitelstva obce Doudleby, konaného dne 14.8.2015 

 

 

 

Místo konání:   „na stoce“,  Doudleby 

Začátek:    18:00 hodin 

Zasedání řídil:   starosta obce Zdeněk Šmíd 

Přítomno:    7 členů OZ 

Omluveni:    - 

Neomluveni:   - 

Hosté:    viz prezenční listina 

Zapisovatel:   Markéta Sedláčková 

Ověřovatelé zápisu: Mgr. Marek Štěch, Ing. Ondřej Klor, Ing. Kateřina Burdová 

 

 

 

Starosta obce Z. Šmíd zahájil jednání, přivítal přítomné hosty a zastupitele na jednání a konstatoval, 

že je přítomna nadpoloviční většina a zastupitelstvo je usnášení schopné. Jako ověřovatele navrhl Mgr. 

Marka Štěcha, Ing. Ondřeje Klora a Ing. Kateřinu Burdovou, zapisovatelkou je Markéta Sedláčková. 

 

Nikdo z přítomných zastupitelů nevznesl návrh doplnit jednací program, který byl řádně vyvěšen.  

 

 

 

 

 

Program jednání: 
 

 

1. Schválení směrnice č. 26/2015 – Postup při nakládání s nalezeným a opuštěným hrobovým 

zařízením 

2. Schválení účetního odpisového plánu pro rok 2015, změna č.1 

3. Revokace usnesení 3/1 z 29.12.2014 o schválení rozpočtu 2015 a schválení opraveného návrhu 

rozpočtu 2015 

4. Schválení Výroční zprávy o činnosti školy 

5. Na vědomí rozpočtová opatření č. 9,10/2015 

6. Schválení rozpočtového opatření  11/2015 

7. Schválení příspěvku pro Pomalší na rok 2016  

8. Odstoupení od záměru prodeje pozemku u bytovky, zrušení usnesení 7/6  

9. Schválení smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě 

10. Projednání návrhu o uplatňování územního plánu Doudleby 

11. Informace o výsledku administrace demolice bývalého teletníku 

12. Informace o výsledku výběrového řízení na ZŠ Doudleby + slovo nové paní ředitelky 

13. Informace o konečném vyhotovení studie nové hasičské zbrojnice 

14. Diskuze 
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0. Schválení jednacího programu 

 

Pro: 7 

Proti 0 

 

Usnesení 8/0 – zastupitelstvo schvaluje jednací program 

 

1. Schválení směrnice č. 26/2015 – Postup při nakládání s nalezeným a opuštěným hrobovým 

zařízením 

 

Starosta Zdeněk Šmíd seznamuje přítomné se situací na hřbitově v Doudlebech. Mnohé hroby jeví 

známky opuštěnosti, v jednom případě hrozí zřícení pomníku a poškození sousedního hrobu. 

Předložená směrnice řeší postup obce.  

 

Pro: 7 

Proti 0 

 

Usnesení 8/1 – zastupitelstvo schvaluje směrnici č. 26/2015. 

 

 

2. Schválení účetního odpisového plánu pro rok 2015, změna č. 1 

 

Ing. Kateřina Burdová vysvětluje, že změna se týká nově vybudovaného brodu v Zadubí, který je třeba 

odepisovat 

 

 

Pro: 7 

Proti 0 

 

Usnesení 8/2 – zastupitelstvo schvaluje účetní odpisový plán pro rok 2015, změna č.1 

 

 

 

3. Revokace usnesení 3/1 z 29.12.2014 o schválení rozpočtu 2015 a schválení opraveného návrhu 

rozpočtu 2015 

 

 

Ing. Kateřina Burdová informuje, že na Obecním úřadě Doudleby proběhl audit z Krajského úřadu 

Jihočeský kraj. Byla nalezena chyba, a to v označení položky v rozpočtu na rok 2015. Je třeba 

vzít zpět usnesení o schválení rozpočtu s vadnou položkou a rozpočet znova schválit 

 

 

Pro: 7 

Proti 0 

 

Usnesení 8/3 – zastupitelstvo revokuje usnesení 3/1 z 29.12.2014 a schvaluje opravený návrh 

rozpočtu 2015. Návrh je součástí zápisu.  

 

 

4. Schválení Výroční zprávy o činnosti školy 

 

Ing. Kateřina Burdová předkládá přítomným výroční zprávu o činnosti školy.  
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.Pro: 7 

Proti 0 

 

Usnesení 8/4 – zastupitelstvo schvaluje Výroční zprávu o činnosti školy 

 

 

5. Na vědomí rozpočtové opatření č. 9,10/2015 

 

Usnesení 8/5 – zastupitelstvo bere na vědomí rozpočtové změny 9/2015 a 10/2015 

 

 

6. Schválení rozpočtového opatření  11/2015 

 

 

Pro: 7 

Proti 0 

 

Usnesení 8/6 – zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření 11/2015 

 

7. Schválení příspěvku pro Pomalší na rok 2016  

 

 

Starosta Zdeněk Šmíd navrhuje schválit příspěvek sdružení Pomalší ve výši 30 Kč za občana.  

 

.Pro: 7 

Proti 0 

 

Usnesení 8/7 – zastupitelstvo schvaluje příspěvek SMO Pomalší ve výši 30 Kč/občan.  

 

8. Odstoupení od záměru prodeje pozemku u bytovky, zrušení usnesení 7/6 z 25.6.2015 

 

Starosta Zdeněk Šmíd seznamuje přítomné s důvodem návrhu odstoupení od záměru prodeje obecního 

pozemku. Část zasahuje do obecní komunikace. Navrhovatel nechá udělat oddělovací geometrický 

plán a poté bude opět projednán záměr odprodeje pozemku.  

 

Pro: 7 

Proti 0 

 

Usnesení 8/8 – zastupitelstvo ruší rozhodnutí 7/6 z 25.6.2015 
 

9. Schválení smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě 

 

Starosta Zdeněk Šmíd informuje o smlouvě o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě 

(Obec Doudleby – Nutilovi – VAK Projekt), která se týká dostavby kanalizace v Doudlebech v úseku 

Hotel Klor – mlýn.  

 

Usnesení 8/9 – zastupitelstvo schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti 

inženýrské sítě a pověřuje starostu jejím podpisem. 

 

 

10. Projednání návrhu o uplatňování územního plánu Doudleby 
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Starosta informuje o situaci ohledně uplatňování Územního plánu obce Doudleby. Návrh vypracoval 

Magistrát města České Budějovice.  

 

 

11. Informace o výsledku administrace demolice bývalého teletníku 

 

Miroslava Caplová sděluje, že se připravuje stavební výměr k demolici bývalého teletníku. O akci 

se stará vybraná firma, která se postará i o výmaz z katastru.  

 

12. Informace o výsledku výběrového řízení na ZŠ Doudleby + slovo nové paní ředitelky 

 

 

Miroslava Caplová představuje novou ředitelku Základní školy a Mateřské školy Doudleby Mgr. 

Věru Sovovou. Bývalá ředitelka Mgr. Renáta Kočová odstoupila ze své funkce ředitelky, a proto byl 

vypsán konkurz. Přihlásili se tři uchazeči, komise nakonec vybrala jako nejlepší právě Mgr. Sovovou a 

doporučila starostovi Zdeňku Šmídovi její jmenování. Mgr. Sovová byla jmenována k 1.8.2015 na šest 

let.  

 

Mgr. Sovová předkládá přítomným své vize o nadcházejícím školním roku a budoucnosti školy 

v Doudlebech.  

 

 

13. Informace o konečném vyhotovení studie nové hasičské zbrojnice 

 

Miroslava Caplová navazuje na bod 11 jednání zastupitelstva, že jedním možným řešením prostoru 

bývalého teletníku je nová hasičská zbrojnice. Obec si nechala vypracovat návrh, který počítá 

s levnější variantou stavby z prefabrikátů, a dražší varianty klasického zdiva. Obě varianty lze ale 

vybudovat pouze s pomocí 90% dotace, obec nemá potřebné finance.  

 

14. Diskuze 

 

Miroslava Caplová zve na nadcházející akce. V sobotu 29.8.2015 pořádají Tři Mirky pro rodiny 

s dětmi tradiční Putování po Doudlebech, tentokrát zaměřené na řemesla. 5. září 2015 uspořádá soubor  

Doudleban Dožínky. Místní skupina Českého červeného kříže a  Klub seniorů zve na zájezd do Sušice, 

který se uskuteční 12. září 2015. V sobotu 19. září 2015 mohou zájemci vyrazit na pěší výlet Okolo 

Doudleb.  

 

Ing. Václav Michal seznamuje občany s peticí Českého červeného kříže zastupitelům Magistrátu 

města České Budějovice a Krajského úřadu Jihočeský kraj na podporu stavby hospice v Českých 

Budějovicích.  

 

Občané si dotazují na vyhlášku o chovu domácích zvířat v obci, která by řešila závazná pravidla pro 

jednotlivé chovatele. Starosta Zdeněk Šmíd vysvětluje, že na minulém zastupitelstvu (25.6.2015) byla 

vyhláškou 2/2015 zrušena předchozí již neplatná vyhláška (odkazující se na již neplatné zákony). Plně 

ji nahrazuje platná legislativa (zákony), kterými jsou chovatelé povinni se řídit.  

 

Další dotaz směřuje na tvorbu směrnice „Kodex občana“. Zastupitelé konstatují, že by v důsledku šlo 

pouze o dobrovolnost plnění občany, protože vyšší právní normu má v České republice Listina 

základních práv a svobod. Přislibují, že se otázkou budou zabývat. 
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Jednání zastupitelstva bylo ukončeno v 18.40 hod. 

 

Zapsala: Markéta Sedláčková 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

Ing. Ondřej Klor                 …………………………………….. 

 

Mgr. Marek Štěch  ……………………………………… 

 

Ing. Kateřina Burdová   …………………………………….. 

 

 

 

Zdeněk Šmíd, starosta  …………………………………….. 

 
 


